
Geachte aanwezige,         15-02-2024 

 

Ik ben Bas Haakman van Karelbolbloemen en Flower Valley uit Bovenkarspel. Karelbolbloemen teelt 
tulpen in Nederland. De bollen worden gebruikt in de broeierij om bloemen van te maken. Bij Flower 
Valley worden de tulpen verpakt en verzonden naar onze afnemers. Er weken bij ons 50 fte’s 
waarvan 20 % niet van Nederlandse afkomst 

Wij hebben een aantal jaren terug de weg ingezet naar verduurzaming. Dit hebben wij gedaan door 
middel van een WKO installatie en zonnepanelen. WKO is een  installatie die gebouwen verwarmt en 
koelt door middel van bodem energie. Dit is op de locatie De Gouw 3 Bovenkarspel. Dit houdt in dat 
we terug zijn gegaan van 660.000 m3 gas naar 85.000 m3 per jaar. 

Ons bedrijf Flower Valley is het verpakkingsbedrijf. Omdat er bij Flower Valley bijna alleen wordt 
gekoeld blijft er daar veel rest warmte over. Gemeente Enkhuizen en Karelbolbloemen zijn daar over 
met elkaar in gesprek geraakt of ze daar iets mee zouden kunnen, zo is het plan ontstaan om de 
woonwijk tegen over Flower Valley gas loos te maken. En de rest warmte van FV te gebruiken om de 
huizen te verwarmen en te koelen  d.m.v. WKO installatie. Goed plan zou je zeggen.  

Ware het niet dat FV tekort stroom heeft. Nu wil het geval dat KBB stroom over heeft. Dus zou je 
zeggen 123 opgelost, maar nee. De stroom van KBB mag niet naar FV. Zelfde eigenaar, zelfde 
leverancier, naast elkaar gelegen en aangesloten op de zelfde ring. Zo lijkt het bestaan van FV gevaar 
te lopen en kan de gemeente de huizen aan de overkant niet verduurzamen.  

Om ons bedrijfsproces niet in gevaar te laten komen zouden we natuurlijk een Gas of Diesel 
gestookte WKK kunnen plaatsen, maar dit lijkt ons niet wenselijk en dan wordt nog steeds alle 
warmte vernietigd. 

Er is meerdere keren overleg en contact geweest met Liander over dit probleem. Maar helaas tot nu 
toe zonder succes. Misschien ligt de oplossing in het initiatief van een groep bedrijven in het 
Amsterdamse haven gebeid. Daar is een energie Coöperatie opgezet om de elektriciteit samen te 
delen en af te stemmen onderling.  

 

Het kan toch niet zo zijn dat dit mooie project gaat sneuvelen en de verduurzaming verliest. 

 

Dank voor u aandacht. 


